
 

 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΛΛΙΑΝΟΣ 

Βουλευτής Β3’ Νότιου Τομέα Αθηνών – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

16/10/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 

 
 την Υπουργό Παιδείας & Θρησκευμάτων 

Θέμα: «Τι ισχύει σχετικά με τη διασφάλιση της ποιότητας σπουδών των 

φοιτητών και φοιτητριών με αναπηρία, αναφορικά με την πανδημία του 

κορωνοϊού;» 

 
Οι φοιτητές και φοιτήτριες με αναπηρία αποτελούν ένα εξαιρετικά δημιουργικό, 

επιμελές και με πολλές επιστημονικές και επαγγελματικές δυνατότητες τμήμα του 
φοιτητικού πληθυσμού της χώρας.  
 

Χρέος της πολιτείας, ως μιας ευνομούμενης και με ηθικές αξίες κοινωνίας, είναι να 
προνοεί ώστε το περιβάλλον και τα μέσα μάθησης που τους παρέχονται να είναι 
σε αντιστοιχία με αυτά που παρέχονται στους υπόλοιπους φοιτητές και στις 

υπόλοιπες συμφοιτήτριές τους. 
 
Είναι γεγονός ότι διαχρονικά η πολιτεία με σειρά νόμων, υπουργικών αποφάσεων 

και εγκυκλίων έχει διαμορφώσει ένα λειτουργικό πλαίσιο, ώστε μια σειρά 
δυσχερειών σε προσβασιμότητα, υλικό μελέτης, τρόπου εξέτασης κτλ. να 
αντιμετωπίζονται και να διασφαλίζεται η ποιότητα εκπαίδευσης. Όμως, η 

πανδημία του κορωνοϊού διαμορφώνει πλέον ένα νέο τοπίο και νέες ανάγκες 
προκύπτουν που σχετίζονται με υλοποίηση μαθημάτων από απόσταση, με 
εναλλακτικές μορφές εξέτασης κτλ. 

 
Είναι επομένως αναγκαίο να δοθεί η επιβεβλημένη προσοχή σε αυτό το εξαιρετικά 

σοβαρό ζήτημα, ώστε οι φοιτητές και φοιτήτριες που ανήκουν στα Άτομα με 
Αναπηρία να μπορούν, χωρίς επιπλέον εμπόδια, να συμμετέχουν στην ακαδημαϊκή 
ζωή των τμημάτων όπου φοιτούν. 
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Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται η κυρία Υπουργός: 
 
Έχουν ληφθεί μέτρα αντιμετώπισης και θεραπείας προβλημάτων που δημιούργησε 

η πανδημία του κορωνοϊού σε φοιτητές και φοιτήτριές μας με αναπηρία, και αν 
όχι ποιο χρονοδιάγραμμα τίθεται για να ληφθούν; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 

 




